

No. 206—Mr. Godin—July 11, 1973

That an Order of the House do issue for copies of all documents or reports prepared by representatives of CMHC following an enquiry made January 22, in relation to certain houses located at Place de la Promenade at Neufchatel.

No. 208—Mr. Yewchuk—July 11, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the joint CRTC—Citizenship Branch Montreal pilot study of broadcasting with reference to non-official language groups.

No. 223—Mr. Mazankowski—July 18, 1973

That an Order of the House do issue for copies of all documents, studies, reports and plans regarding the upgrading of the Port of Churchill and the projected utilization of the Port.

No. 229—Mr. Beattie (Hamilton Mountain)—July 18, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the permission to transfer shares of Northgate Cable Company to the Royal Bank of Canada.

No. 226—Mr. McKenzie—July 25, 1973

That an Order of the House do issue for copies of reports of all consultant work done by McKinsey Consultants Limited for Air Canada.

No. 79

July 26, 1973—Resuming debate on the motion of Mr. Lambert (Bellechasse), seconded by Mr. Fortin:—

That an Order of the House do issue for copies of the contract and all documents relating to a grant by the Department of Regional Economic Expansion to the newspaper *Le Soleil* of Quebec. (*Debated 58 minutes*).

No. 88

September 6, 1973—Resuming debate on the motion of Mr. Grier, seconded by Mr. Mather:—

That an Order of the House do issue for a complete copy (including budgets A, B, X) of the Programme Forecast (Programme Review) by the Department of Veterans Affairs for the latest year for which Parliament approved departmental expenditures. (*Debated 51 minutes*).

No. 89

September 20, 1973—Resuming debate on the motion of Mr. Grier, seconded by Mr. Firth:—

That an Order of the House do issue for a complete copy (including budgets A, B, X) of the Programme Forecast (Programme Review) by the Ministry of State for Urban Affairs for the latest year for which Parliament approved departmental expenditures. (*Debated 55 minutes*).

N° 206—M. Godin—11 juillet 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de documents ou rapports préparés par des représentants de la SCHL à la suite d'une enquête faite le 22 janvier sur certaines maisons situées à Place de la Promenade à Neufchatel.

N° 208—M. Yewchuk—11 juillet 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de l'étude-pilote faite conjointement par le CRTC et la Direction de la citoyenneté à Montréal sur la radiodiffusion en ce qui concerne les groupes dont la langue n'est pas l'une des deux langues officielles.

N° 223—M. Mazankowski—18 juillet 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de tous les documents, études, rapports et plans concernant l'amélioration du port de Churchill et la façon dont on entend utiliser le port.

N° 229—M. Beattie (Hamilton Mountain)—18 juillet 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de l'autorisation de transférer les actions de la *Northgate Cable Company* à la Banque Royale du Canada.

N° 226—M. McKenzie—25 juillet 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du rapport de tout travail de consultation exécuté pour Air Canada par la société *McKinsey Consultants Limited*.

N° 79

26 juillet 1973—Suite du débat sur la motion de M. Lambert (Bellechasse), appuyé par M. Fortin:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du contrat et, de tous les documents relatifs à l'offre de subvention qui aurait été faite par le ministère de l'Expansion économique régionale à la Corporation du journal *Le Soleil* de Québec. (*Durée du débat: 58 minutes*)

N° 88

6 septembre 1973—Suite du débat sur la motion de M. Grier, appuyé par M. Mather:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie (y compris des budgets supplémentaires A, B, X) de la prévision des programmes (Révision des programmes) du ministère des Affaires des anciens combattants pour la dernière année et dont le Parlement a approuvé les dépenses. (*Durée du débat: 51 minutes*)

N° 89

20 septembre 1973—Suite du débat sur la motion de M. Grier, appuyé par M. Firth:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie (y compris des budgets supplémentaires A, B, X) de la prévision des programmes (Révision des programmes) du département d'État chargé des Affaires urbaines pour la dernière année et dont le Parlement a approuvé les dépenses. (*Durée du débat: 55 minutes*)